
KURT:’ÇINARCIK, ÖZLEM KURT:’ÇINARCIK, ÖZLEM 
DUYDUĞU GÜNLERE KAVUŞACAK’DUYDUĞU GÜNLERE KAVUŞACAK’

Cumhuriyet Halk Partisinin Çınarcık 
Belediye Başkan Adayı olarak açıkla-
nan eski Belediye Başkanı Avni Kurt, 
Çınarcık halkının ve Belediyesinin yakın 
zamanda özlem duyduğu eski günlere 
kavuşacağını açıkladı.

Çınarcık’ı tekrar CHP hizmeti ile bu-
luşturacaklarını açıklayan CHP Çınarcık 
Belediye Başkan Adayı Avni Kurt,’ 
Öncelikle Cumhuriyet Halk Parti’miz-
in Genel Başkanı Özgür Özel’e ve 
Parti Meclisi Üyelerine; bu süreçte 
desteklerini daima üzerimde his-
settiğim Yalova İl Başkanımız Erdem 
Doğancı’ya ve yönetimine, Yalova 
Milletvekilimiz Tahsin Becan’a, Çınarcık 
İlçe Başkanımız Hasibe Birgin’e, yöneti-
mine ve tüm değerli partililerime son-
suz teşekkürlerimi sunuyorum. Bizler 
inanıyoruz ki Çınarcık’ımızı eski özlem 
duyulan günlerine, refah seviyesi 
yüksek bir belediye yönetimine kısa 
sürede kavuşturacağız. Adaylığımın, 
Çınarcık’ımız ve Cumhuriyet Halk Par-
ti’miz adına hayırlı olmasını temenni 
ediyorum.’ ifadelerine yer verdi.

DEVLET  
ADAMI YAŞAR 
OKUYAN

Sayfa 6’da

A K  P a r t i ’ n i n  K a y t a z d e r e 
Belediye Başkan Adayı Ercan 
Reyhan, seçim çalışmalarının 
star t ını  vermesiyle bir l ikte 
belde halkı da Reyhan ismine 
desteğini açıkladı.

Yalova’da Aktown  Yalova’da Aktown  
ile yeni bir  ile yeni bir  

dönem başlıyordönem başlıyor
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BAŞKAN TUTUK:BAŞKAN TUTUK:
‘HİZMET ÜRETTİK, ‘HİZMET ÜRETTİK, 
PROJE ÜRETTİK’PROJE ÜRETTİK’
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MÜCAHİT KAÇAR;MÜCAHİT KAÇAR;  
HİZMET  HİZMET  
BİZİM İŞİMİZBİZİM İŞİMİZ

Sayfa 2’de

‘BELDE HALKINDAN ‘BELDE HALKINDAN 
TAM DESTEK’TAM DESTEK’

Kaytazdere’nin tanınan, beldenin sevilen 
isimlerinden Rahmetli Kayhan Aydınlıoğ-
lu’nun kızı, Jale Aydınlıoğlu Savaş Kaytazdere 
Mahalle muhtarlığına adaylığını açıklam-
asının ardından, belde halkı tarafından da 
takdirle karşılandı.

M. Hadi TONAROĞLUEmre Can KAZMALI

REYHAN TECRÜBESİNİ REYHAN TECRÜBESİNİ 
SAHAYA YANSITIYORSAHAYA YANSITIYOR

Rezervasyon  :  0 (531) 493 76 10

Sayfa 6’da

HOŞ MU 
GELDİN 
2024? 

Sayfa 2’de

Sayfa 4’de

BAŞKAN ORAL BAŞKAN ORAL 
TERSANE  TERSANE  
YÖNETİCİLERİYLE YÖNETİCİLERİYLE 
BİR ARAYA GELDİBİR ARAYA GELDİ
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MÜDÜR BEY NE DİYECEK?MÜDÜR BEY NE DİYECEK?

ATATÜRK VE ÇOCUK MÜZESİ NE OLDU?ATATÜRK VE ÇOCUK MÜZESİ NE OLDU?
Sayfa 3’de

‘OSMANGAZİ KÖPRÜSÜ’NÜN BİTMESİYLE GERÇEKTEN ‘OSMANGAZİ KÖPRÜSÜ’NÜN BİTMESİYLE GERÇEKTEN 
O TERSANE ETE KEMİĞE BÜRÜNDÜ’O TERSANE ETE KEMİĞE BÜRÜNDÜ’

BEKLENEN 
DEPREM 
TEHLİKESİ

Sayfa 6’da

Erol TATAR
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AK Par ti  Taşköprü Belediye 
Başk an Aday Adayı  S er hat 
Teber, esnaf, vatandaş ve STK 
temsilcilerine ziyaretlerine ara 
vermeden devam ediyor.

TEBER ZİYARETLERİNE TEBER ZİYARETLERİNE 
DEVAM EDİYORDEVAM EDİYOR

Sayfa 4’de

AK Parti Çiftlikköy Belediye 
Başkan Aday Adayı Muğlim 
Bağatar, Çiftlikköy’ü 
esnafıyla, vatandaşıyla 

ÇİFTLİKKÖY’DE KALKINMA ÇİFTLİKKÖY’DE KALKINMA 
HAMLESİNİ BAŞLATICAZHAMLESİNİ BAŞLATICAZ

Sayfa 2’de

S u b a ş ı ’n d a  y a p t ı ğ ı  h i z m e t  v e  p r o j e l e r l e  v a t a n d a ş ı n 
k a l b i n i  k a z a n a n  B e l e d i y e  B a ş k a n ı  Tu r a n  C a n b a y , 
t e k r a r  a d a y  a d a y ı  o l m a s ı y l a  b i r l i k t e  C H P ’ n i n 
S u b a ş ı ’ n d a  e n  ö n e m l i  s i l a h ı  h a l i n e  g e l d i . 
 
Yerel seçimlerde belde halkının tam desteğini arkasına alan 
CHP’li Belediye Başkanı Turan Canbay, Subaşı’nda 2024 yılının 
hizmet ve proje noktasında zirveye çıkacağını ifade etti. 
Belde halkı, CHP’nin en önemli silahının mevcut Belediye 
Başkanı Turan Canbay olduğunu ifade ederek,’ Bizler Belediye 
Başk anımız  Turan Canbay ’ın  proje  ve  h izmet ler inden 
son derece memnunuz. İnanıyoruz ki ilerleyen günlerde 
Cumhuriyet Halk Partisi Subaşı Belediye Başkan Adayı Turan 
Canbay tekrar gösterilecektir.  Başkanımızın yanındayız.’ 
İfadelerine yer verdiler.

HALİT GÜLEÇ: ’ ALGI HALİT GÜLEÇ: ’ ALGI 

OPERASYONU ÇÖKERTİLDİ ’OPERASYONU ÇÖKERTİLDİ ’
Yalova Belediyesi’ne ilişkin yürütülen dava 
sonuçlanırken eski Başkan Yardımcısı Halit 
Güleç, üzerine atılan zimmet ve evrakta 
sahtecilik suçlarından beraat etti. Sayfa 7’de

‘BİZ İNANDIK, BAŞARACAĞIZ!’‘BİZ İNANDIK, BAŞARACAĞIZ!’

Sayfa 5’de



Belediye Başkanı Mücahit Kaçar, yeni yılın coşkusunu belde halkıyla paylaşarak, 2024’ün getireceği 
hizmetler ve projelerle Tavşanlı’nın daha da ileriye taşınacağını ifade etti. Başkan Kaçar, belde halkının 
refahı için kararlılıkla çalışacaklarını ve şeffaf belediyecilik anlayışını sürdüreceklerini vurguladı. 

“Yeni yıl ın tüm Tavşanlı halkına sağlık ,  huzur ve mutluluk getirmesini dilerim.” diyen Başkan 
Mücahit  K açar,  göreve geldik ler i  andan it ibaren beldeye hizmet etmek iç in var  güçler iyle 
çalıştıklarını belirtti. Kaçar, “Tavşanlı’nın gelişimine ve geleceğine katkı sağlamak için her zaman 
hizmet etme azmiyle doluyuz. Bu kararlılıkla yeni yılda da durmak yok, yola devam diyoruz.” dedi. 
 
B a ş k a n  K a ç a r ,  b e l d e  h a l k ı y l a  b i r l i k t e  h a r e k e t  e d e r e k  T a v ş a n l ı ’ n ı n  g e l e c e ğ i n i 
şekil lendirdiklerini dile getirerek,”Bizler,  belde halk ımızla el  ele vererek şeffaf belediyecil iği 
e n  i y i  ş e k i l d e  s e r g i l i y o r u z .  Ta v ş a n l ı  B e l e d i y e s i  o l a r a k ,  2 0 2 4 ’ t e  b e l d e  s a k i n l e r i m i z i n 
i h t i y a ç l a r ı n a  c e v a p  v e r e c e k ,  h i z m e t  v e  p r o j e l e r l e  d o l u  b i r  y ı l  y a ş a t a c a ğ ı z .” d e d i . 
 
Başkan Mücahit Kaçar, beldeye kazandırılacak yeni projelerle ilgili şu açıklamalarda bulundu, “Yeni 
alışveriş merkezimiz ve belediyemiz tarafından işletilecek petrol ofisi, Tavşanlı’nın ekonomisine ve 
sosyal hayatına katkıda bulunacak önemli adımlardır. Bununla birlikte, şeffaf ve erişilebilir belediyecilik 
anlayışımızı sürdürerek halkımıza en iyi hizmeti sunmayı amaçlıyoruz. Beldemizin hızla değişen çehresi, 
yaptığımız çalışmaların ve yatırımların bir göstergesidir. Tersanelerimiz ve otoyol yakınlığımızla sürekli 
gelişmekteyiz. Gelecek nesillere daha yaşanılabilir bir Tavşanlı bırakmak için çabalıyoruz.” şeklinde 

‘KARARLILIKLA YENİ YILDA DA 
DURMAK YOK, YOLA DEVAM’

Düzenlenen organizasyonda Kudu İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı 
Kani Kudu, Gazete Akkent’e özel açıklamalarda bulundu.
‘VATANDAŞLARIMIZIN CAN GÜVENLİĞİ ÖNCELİĞİMİZDİR’
Yalova’nın deprem bölgesi olması nedeniyle Kudu inşaat tarafından 
yapılan tüm yapılarda çok hassas davrandıklarını, depreme dayanıklı 
ve modern yapılar inşa ettiklerini belirten Kudu İnşaat Yönetim 
Kurulu Başkanı Kani Kudu,’ Kudu İnşaat firması olarak ilimizin 
deprem bölgesi olması nedeniyle daha hassas davranmaktayız. 
Bizler, vatandaşlarımızın can güvenliğine her zaman olduğu gibi 
gene önem vermeye devam ettik, edeceğiz.’ dedi.
‘MODERN YAPILARIN ADRESİ OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ’
Modern yapılar ve teknolojik ekipmanlar ile birlikte güçlü bir kadroya 
sahip olduklarını belirten Kudu İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı 
Kani Kudu,’ İnşaat sektöründe her zaman kendinizi geliştirmeniz 
ve gelişen teknolojiye ayak uydurmanız gerekmektedir. Bizlerde 
firmamız olarak tüm teknolojik alt yapıya, ekipmanlara ve güçlü 
bir teknik alt yapı ekibine sahibiz. Yalova’nın inşaat sektöründe 
güvenilir firması olmaya devam edeceğiz.’ diye konuştu.
Düzenlenen yemek programına protokol, siyasetçiler ile birlikte 
çok sayıda vatandaş katılım sağladı.

AK Parti Çiftlikköy Belediye Başkan Aday Adayı Muğlim Bağatar, Çiftlikköy’ü 
esnafıyla, vatandaşıyla beraber daha da yaşanılabilir bir hale getirebileceklerini 
ve ilçede kalkınma hamlesini başlatacaklarını söyledi.
Özellik le Çiftl ikköy ’de Kentsel dönüşüme mutlaka ihtiyacın olduğunu, 
bölgenin deprem bölgesi olduğunu belirterek gerekli adımların atılabileceğini 
söyleyen Ak Parti Çiftlikköy Belediye Başkan A. Adayı Muğlim Bağatar,’ 
Çiftlikköy’ümüzün ihtiyaçlarını ve ilçe halkımızın taleplerine hâkimiz. İlimizin 
deprem bölgesi olması nedeniyle partimizin de takdiriyle birlikte aday 
gösterilmem durumunda seçimleri kazanarak kolları sıvayacağız. İlçemizde 
kentsel dönüşüme mutlaka ihtiyaç var. Doğal afetlerin yaşandığı bölgemizde 
hasarlı binalarımızın tespiti önemli bir çalışma olacaktır. Bizlerde bu konu ile 
ilgili gerekli tüm çalışmalarımızı başlatıyoruz.’ dedi. Çiftlikköy’ü su sporlarının 
merkezi haline dönüştüreceklerini ifade eden Ak Parti Çiftlikköy Belediye 
Başkan A. Adayı Bağatar,’ İlçemizin ihtiyaçları arasında olarak gördüğümüz su 
sporları merkezini oluşturmak istiyoruz. Burada gene gençlerimizin aktivite 
alanlarını geniş tutabileceğimiz dalış, yelken ve kano gibi alanlar oluşturmak 
istiyoruz. Kütüphane ve gelişmiş bir kültür merkezi yapmak istiyoruz. Bizler 
Çiftl ikköy ’ü tüm vatandaşlarımız i le birl ikte geliştirmek, dönüştürmek 
istiyoruz.’ ifadelerine yer verdi.

AK Parti’nin Kaytazdere Belediye Başkan Adayı Ercan Reyhan, seçim çalışmalarının startını 
vermesiyle birlikte belde halkı da Reyhan ismine desteğini açıkladı. Kaytazdere’de önceki 
dönemlerde Belediye Başkanlığı yapan Ercan Reyhan’a, belde halkı da tam desteğini açıkladı. 
Belde de özellikle gençlerle sürekli bir araya gelerek istişarelerde bulunduklarını ifade 
eden Ak Parti Kaytazdere Belediye Başkan Adayı Ercan Reyhan,’ Beldemizde esnaf, kahve ve 
vatandaş ziyaretlerimize aralıksız devam ediyoruz. Özellikle gençlerimiz ile sık sık bir araya 
gelerek daha yaşanılabilir bir Kaytazdere için istişarelerde bulunuyoruz. Halkımızında takdiri 
ile Kaytazdere’mizi el ele daha ileri bir noktaya taşıyacağız.’ diye konuştu.
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‘OSMANGAZİ KÖPRÜSÜ’NÜN BİTMESİYLE GERÇEKTEN O TERSANE ETE KEMİĞE BÜRÜNDÜ’‘OSMANGAZİ KÖPRÜSÜ’NÜN BİTMESİYLE GERÇEKTEN O TERSANE ETE KEMİĞE BÜRÜNDÜ’
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, “Ülkemizin deniz ticaretindeki büyüme stratejisi, 
denizcilik sektöründe uluslararası arenada daha fazla söz sahibi olmayı hedefliyor. Bu strateji, 
sadece ticari anlamda büyümeyi değil; aynı zamanda denizlerimizin güvenliğini, seyir emniyetini 
ve çevre koruma standartlarını da en üst seviyede tutmayı amaçlıyor. Yıl sonu itibarıyla sektör 
ihracatının 2 milyar dolara ulaşacağını tahmin ediyoruz” dedi. 
 
‘OSMANGAZİ KÖPRÜSÜ’NÜN BİTMESİYLE GERÇEKTEN O TERSANE ETE KEMİĞE BÜRÜNDÜ’ 
Yalova’da Sanmar Altınova Tersanesi’nde yapımı tamamlanan ve Kıyı Emniyeti Genel Müdürlüğü 
filosuna katılacak Kurtarma 17 ve Kurtarma 18 römorkörlerinin teslim alma töreninin ardından 
tersanelerde incelemede bulunan Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Yalova 
Valiliği ziyareti ve il koordinasyon toplantısına katıldı. Yalova Belediyesi’ni ziyaret eden Bakan 
Uraloğlu, Osmangazi Köprüsü’nün Yalova’ya değer kattığını vurgulayarak, “Mesela bir tersaneden 
bahsediyoruz. Buradaki Osmangazi Köprüsü’nün bitmesiyle gerçekten o tersane ete kemiğe 
büründü ve bugün artık yerine sığmaz duruma geldi” dedi. 
 
45 kilometrelik Çınarcık- Armutlu yolunun 35 kilometresinin yapımının tamamlandığını belirten 
Uraloğlu, “Tabii istediğimiz hızda bitiremediğimiz bir projemiz var. Ben ondan da bahsetmek 
istiyorum; Çınarcık- Armutlu yolu. 45 kilometre olan yolun 35 kilometresini bitirdik. Geçmişte 
bazı sıkıntılarımız oldu. Orada çok yakın takibe aldık artık. Bir ikmal ihalesi yapmamız gerekiyor. 
Önümüzdeki ay içerisinde o ikmal ihalesini inşallah yaparız. Bundan sonra orayı biz Yalova’nın 
Çınarcık’ın, Armutlu’nun gündeminden inşallah çıkarmış olacağız. İnşallah bu önümüzdeki 31 
Mart seçimlerinde de Yalova’yı tekrar tanıştırdığımız AK Parti belediyeciliğiyle bundan sonra daha 
üst seviyede devam ederek hizmetlerimizi burada hep beraber artırmış olacağız” açıklamasında 
bulundu. Yalova Belediye Başkanı Mustafa Tutuk’tan çalışmalara ilişkin bilgi alan Bakan Uraloğlu’na 
ziyarette, Yalova Valisi Hülya Kaya, AK Parti Yalova milletvekilleri Ahmet Büyükgümüş ve Meliha 
Akyol ile AK Parti İl Başkanı Umut Güçlü eşlik etti.

‘CUMHUR İTTİFAKI İLE YALOVA BELEDİYESİ’Nİ ALACAĞIZ’
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, AK Parti Yalova İl Başkanlığı’nı ziyaretinde 
yaptığı konuşmada, Cumhur İttifakı’nın çıkar hesabı yapmadan ülkeye hizmet etmeyi amaçladığını 
belirterek, “Bazen siyaseti birileri ötekileştirmeye çalışır. Geçmişte özellikle bunlar yaşandı. Onun 
için biz Cumhurbaşkanımızın sağladığı bu ortamda, Cumhur İttifakı ile beraber öncelikle biz 
inşallah ben onu görüyorum, merkezdeki Yalova Belediyesi’ni alacağız. Ondan sonra da bütün 13 
belediyeye talibiz” dedi. 

‘ADAY HER KİM OLURSA, O CUMHURBAŞKANIMIZIN ADAYIDIR’
Seçimlerde her oyun çok değerli olduğunu vurgulayan Uraloğlu, “Bir tane belde olarak bakmayalım. 
Bir tane ilçe olarak bakmayalım. Yalova gibi butik bir kente ‘ya kazansak kaybetsek ne olur’ diye 
bakmayalım ki bakmıyoruz zaten. Şu noktada hep beraber olmamız lazım. Yani aday her kim olursa, 
her kim olursa o Cumhurbaşkanımızın adayıdır, o AK Parti’mizin adayıdır. Dolayısıyla hepimizin 
adayıdır” diye konuştu. Buradaki programın ardından MHP Yalova İl Başkanlığına geçen Uraloğlu, 
MHP İl Başkanı Ahmet İhsan Güldoğan ve parti yöneticileriyle basına kapalı görüşme gerçekleştirdi.

35 yıldır güçlü birikimi ve yenilikçi yaklaşımıyla onlarca başarılı proje gerçekleştiren 
Akyol İnşaat, şimdi Yalova’da daha önce hiç yapılmamış bir projeye imza atıyor.

Akyol tecrübesiyle hayata geçirilen Aktown; üretimi, sanayisi ve ulaşımıyla kritik 
bir konuma sahip Yalova’ya yepyeni bir ekonomik değer kazandırıyor. İş dünyasını, 
ticareti ve yaşamı aynı projede buluşturan Aktown, ekonomik büyümenin merkezi 
Yalova’da yepyeni bir dönem başlatıyor.

Parmakla gösterilecek kadar değerli
Yalova’nın çehresini değiştirecek bir proje geliştirdiklerini belirten Akyol İnşaat 
Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Akyol “Yalova; üretimi ve lokasyonuyla ülkemizin 
sayılı illerinden birisi olmasına rağmen, bugüne kadar iş, yaşam ve ticareti kapsayan 
bir karma proje hiç yapılmamıştı. Biz Aktown’u tasarlarken karma projeler arasında 
ödül alacak; iş, konut ve sayısız ayrıcalığı bünyesinde barındıran bir ofis ve yaşam 
projesi inşa edeceğiz.” dedi.

YALOVA’DA AKTOWN ILE  YALOVA’DA AKTOWN ILE  
YENI BIR DÖNEM BAŞLIYORYENI BIR DÖNEM BAŞLIYOR

Altınova Belediye Başkanı Dr. Metin Oral, Altınova Tersaneler Bölgesinde bulunan tersane yöneticilerine 
ziyarette bulundu.
Ziyaretlerde konuşan Başkan Oral, “Altınova’mızda dünya markası tersanelere sahip olmaktan gururluyuz. 
Tersanelerimiz; yerli ve milli üretimleriyle, teknolojisiyle, ülke ekonomisine ve istihdama katkısı ile 
göğsümüzü kabartmaktadır” ifadelerini kullandı.
 “Gurur duyuyoruz”
Altınova Belediye Başkanı Dr. Metin Oral; Beşiktaş Tersanesi Yönetim Kurulu Başkan Vekili Şevket Murat 
Bener, GEMAK Tersanesi Yönetim Kurulu Üyesi Ragıp Kahraman, KARMARİN Tersanesi Tersane Müdürü 
Ömer Faruk Bakkaloğlu ve Sanmar Tersanesi Tersane Operasyonları, Yatırımlar ve Kamu İlişkileri Direktörü 
Ali Tunalı’yı ziyaret ederek, kendileriyle görüş alışverişinde bulundu.
“Dünya markası tersanelere sahibiyiz”
Ziyarette konuşan Altınova Belediye Başkanı Dr. Metin Oral, “Altınova’mızda dünya markası tersanelere 
sahip olmaktan gururluyuz. Tersanelerimiz, ülke ekonomisine ve istihdama katkısı ile göğsümüzü 
kabartmaktadır. Özellikle ilçemizdeki tersaneler, ihracata ve vergi sıralamalarında üst sıralarda yere 
almaktadır. Bu da bizim için gurur kaynağıdır” ifadelerini kullandı.

BAŞKAN ORAL TERSANE  BAŞKAN ORAL TERSANE  
YÖNETİCİLERİYLE BİR ARAYA GELDİYÖNETİCİLERİYLE BİR ARAYA GELDİ

MÜDÜR BEY NE DİYECEK?MÜDÜR BEY NE DİYECEK?

ATATÜRK VE ÇOCUK MÜZESİ NE OLDU?ATATÜRK VE ÇOCUK MÜZESİ NE OLDU?
Garden A.Ş. sahasında bulunan, Tarım İşletme Genel Müdürlüğünden alınan ‘Atatürk ve Çocuk 
Müzesi’ Yalova Müze Müdürü Ali Sinan Özbey tarafından ‘Müze Müdürlüğüne’ çevrildiği iddia 
edildi.  Atatürk’ün eserlerine sahip çıkılması gerektiğini söyleyen Yalova halkı.’ Yalova Müze 
Müdürü Ali Sinan Özbey tarafından Atatürk ve Çocuk Müzesinin, müze müdürlüğüne çevrildiği 
iddia ediliyor. Müze Müdürünün, Atatürk ve Çocuk Müzesini kaldırıp kendisine özel ofis yaptığı 
iddia ediliyor. Bu çok vahim bir durumdur. Türkiye Cumhuriyetinin kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk’ün hatıralarına yapılan saygısızlıktır. ‘Yalova Benim Kentimdir ’ diyen Mustafa Kemal 
Atatürk’ün emanetlerine böyle mi sahip çıkacağız? Bizler Yalova kamuoyu olarak merak ediyoruz. 
Müze Müdürü Atatürk ve Çocuk müzesini kaldırarak kendisine özel ofis yaptı mı? Bedavaya 
kiralanan yer makam odası yapıldı mı? Çocuk Müzesi nerede? Hepsinden önemlisi, Mustafa 
Kemal Atatürk’e ait olan eşyalar nerede muhafaza edilmektedir. Yalova Müze Müdürü Ali Sinan 
Özbey’den kamuoyunu aydınlatmasını bekliyoruz.’ ifadelerine yer verdiler. Öte yandan T.C. Kültür 
ve Turizm Bakanlığının web sitesinde ise Atatürk ve Çocuk Müzesinin olduğu belirtilmektedir.

Gelecek Par tis i ’nin Yalova İ l  Başk anı  Kürşat Emre Çandır,  Genel  Başk an 
Ahmet Davutoğlu tarafından Yalova Belediye Başkan Adayı olarak açıklandı. 
Belediye Başkan Adayı Çandır, Yalova ile ilgili tüm hizmet ve proje noktasında 
vatandaşlarla istişare yapacaklarını belirtti.

Yalova’nın geleceğinin parlak olması için canla başla çalışacaklarını ifade eden 
Gelecek Partisi Yalova Belediye Başkan Adayı Kürşat Emre Çandır,’ Yalova’mıza 
Gelecek Partisi’nin eli değecek. Bizler Yalova’mızı hem yatırıma hem hizmete 
doyuracağız. Özellikle çocuklarımızın, gençlerimizin geleceği için var gücümüzle 
çalışacak Yalova’mızı Gelecek Partili yapacağız.’ dedi.Birbirinden değerli ve 
önemli projeleri olduğunu da ifade eden Gelecek Partisi Yalova Belediye 
Başkan Adayı Çandır,’ Birbirinden önemli projelerle Yalova’mızın geleceğini tüm 
vatandaşlarımız ile beraber planlayacak, tüm projelerimizi ve hizmetlerimizi 
vatandaşlarımızla beraber istişare ederek karar alacağız. Bizler, Yalova’mızın 
geleceğini beraber planlayacağız.’ diye konuştu.



Yalova Belediye Başkanı Mustafa Tutuk, gündeme dair 
açıklamalarda bulundu. Başkan Tutuk, doğal afetten 
zarar gören Yürüyen Köşk videosu ile gündem yarat-
maya çalışan CHP Yalova Belediye Başkan Aday Adayı 
Mehmet Gürel’i eleştirerek,’ Yalova halkı kendisine çok 
güldü. Teşekkür ederiz.’ derken geçmiş dönem Belediye 
yöneticilerini eleştirdi. 
 
‘ÇOK EĞLENDİK, ÇOK GÜLDÜK’ 
Yürüyen Köşk iskelesinin doğal afetten zarar gördüğünü 
ve afet sonrası gereğinin yapıldığını ifade eden Yalova 
Belediye Başkanı Mustafa Tutuk,’ Geçtiğimiz haftalarda 
yaşanan sel ve şiddetli fırtına sonrası Yalova’nın sahil 
kesimleri çok zarar gördü. Bunlardan biri Yürüyen Köşk 
iskelesidir. Fırtınanın üzerine kaplama mı yapalım? 
Gülerek izledik. Lunapark işletmecisi esnafımızın 10 Mi-
lyon TL yakın zararı var. Her şey paramparça oldu. Keza 
balıkçılarımızın da zararı büyük oldu. Doğal afet, Allah 
tekrarını yaşatmasın. Doğal afeti, siyasi kazanç elde 
etme tarzı bugüne kadar yoktu şimdi oldu.’ dedi. 
 

‘MUHALEFET BEKLİYOR, BELEDİYEYE İCRA GELECEK Mİ DİYE’ 
YALOVA Belediyesi’nin önceki dönemlerden çıkan icra borçlarını bile ödediklerini ve hala ödemeye devam ettiklerini söyleyen Yalova Belediye 
Başkanı Mustafa Tutuk,’ Muhalif meclis üyeleri keşke belediyeye haciz gelse, bizde bunu fırsata çevirip reklam yapsak diye dört gözle bekliyor-
lar. Sürekli soruyorlar icra geldi mi diye. İcra gelmedi, ama gelebilir. Önceki dönem ve eski dönem yönetimlerinden icralar gelebilir. Biz bedel 
ödemeye devam ediyoruz. Önceki yönetim başarısız ve kabiliyetsiz 25 Milyon TL tazminat ödedik, ödemeye de devam ediyoruz. 15 yıl önce 
alacaklı olanlar mahkemenin sonucuna istinaden icraya veriyor. Bu bizim suçumuz değil ama buna sevinen muhalifler var. Ama hiçbiri üzülme-
sin o borçları da ödüyoruz.’ dedi. 
 
‘YALOVA BELEDİYESİ HİÇ OLMADIĞI KADAR ŞEFFAFTIR’ 
Yalova Belediyesinin hiçbir dönem olmadığı kadar şeffaf olduğunu söyleyen Tutuk,’ Biz göreve gelir gelmez borçları temizledik. İcra avukat-
larından belediyemizi arındırdık. Bir yandan hizmet, diğer yandan proje ürettik. Yalova Belediyesi şeffaf yönetiliyor. Hiç olmadığı kadar şeffaf 
yönetiliyor. Kısa sürede yaptığımız açık ihaleler, projeler ortadadır. Biz her zaman şunu söylüyoruz. Daha yeni başlıyoruz.’ dedi. 
 
‘GURUR DUYDUK’ 
ORC Anket şirketinin Türkiye’de ki en başarılı İl Belediye Başkanları sıralamasında 4. Olduğunu ve bununla gurur duyduğunu ifade eden Yalova 
Belediye Başkanı Mustafa Tutuk,’ İlimizde alt yapı ve üst yapı çalışmalarımıza başladık ve devam ediyoruz. Yalova tarihinin en büyük alt yapı 
ihalesini gerçekleştirdik. Kentsel dönüşümde ciddi adımlar attık, başardık. 400 nikah kıydık. Anket şirketi Türkiye’nin en güvenilir anket firma-
larındandır. Bizlerde Türkiye’de en başarılı İl Belediye Başkanları arasında 4. Sırada yer aldık. Bu başarı hepimizin.’ dedi. 
 
‘GEMİNİN KAPTANI UMUT GÜÇLÜ’DÜR’ 
Yalova Belediye Başkanlığı aday adaylığında ilk defa Ak Partinin bu kadar az aday adayı başvurusu olduğunu da söyleyen Yalova Belediye 
Başkanı Mustafa Tutuk,’ Bizim gemimizin kaptanı, İl Başkanımız Umut Güçlü’dür. Milletvekillerimiz, İl Başkanımız ile parti yöneticilerimiz istişarel-
er ederek güçlü bir Yalova Belediyesi Meclis Üyesi Adayı belirleyecektir. Ben sahada çalışan yerel yönetimlerde hizmet veren bir neferim. Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan elimizi kaldırır Yalova Belediye Başkan Adayımız Mustafa Tutuk’tur derse tam gaz çalışmalarımıza 
devam ederiz. Mustafa Tutuk değil adayımız bir başkası derse, gene sahada yerimizi alır ve aday gösterilen arkadaşımız için çalışırız. Ben, par-
timin neferiyim.’ ifadelerine yer verdi.

BAŞKAN MUSTAFA TUTUK:‘HİZMET ÜRETTİK, PROJE ÜRETTİK’BAŞKAN MUSTAFA TUTUK:‘HİZMET ÜRETTİK, PROJE ÜRETTİK’

AK Parti Taşköprü Belediye Başkan Aday Adayı Serhat 
Teber, esnaf, vatandaş ve STK temsilcilerine ziyaretlerine 
ara vermeden devam ediyor. 
Çiftlikköy Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Halil 
Boyun ve yönetimini ziyaret eden Ak Parti Taşköprü 
Belediye Başkan Aday Adayı Serhat Teber,’ Seçimin start 
almasıyla birlikte bizlerde daha aktif olarak sahada 
yerimizi aldık. Çiftlikköy Şoförler ve Otomobilciler 
Odası Başkanı Halil Boyun ve yönetimini ziyaret ettik. 
Taşköprü’müzün sorunlarına ve çözümlerine dair 
istişarelerde bulunduk. Kendilerine samimiyetlerinden 
dolayı teşekkür ederim.’ dedi.

SERHAT TEBER ZİYARETLERİNE SERHAT TEBER ZİYARETLERİNE 
DEVAM EDİYORDEVAM EDİYOR

Kaytazdere’nin tanınan, beldenin sevilen isimlerinden 
Rahmetli Kayhan Aydınlıoğlu’nun kızı, Jale Aydınlıoğlu Savaş 
Kaytazdere Mahalle muhtarlığına adaylığını açıklamasının 
ardından, belde halkı tarafından da takdirle karşılandı.
Kaytazdere’de kadının dokunuşlarının olması gerektiğini 
ifade eden Muhtar Adayı Jale Aydınlıoğlu Savaş,’ Beldemizde 
kadının adı her dönem var olmuştur. Bizlerde bu dönem 
muhtarlığa adaylığımızı açıklamamızın ardından, belde halkı 
tarafından da destek gördük.’ dedi.
Uzun yıllar tekstil sektöründe dikiş eğitmenliği ve tanınan şir-
ketlerde yöneticilik pozisyonunda görev alan Jale Aydınlıoğ-
lu Savaş, beldede esnaf ve vatandaş ziyaretlerine de aralıksız 
devam ediyor.



Amatör Lig’inde mücadele eden Yalova Yeşilova Spor Kulübü deplasman-
da karşılaştığı Hendek Spor’u Umut Kıral ve Hakan Öztürk’ün golleriyle 
2-1 geçti. 2023 yılının son maçını kazanarak 2024 yılına girdiklerini ifade 
eden Yalova Yeşilova Spor Kulübü Başkanı Yalçın Oruç, 07.01.2024 Pazar 
günü Bölgesel Amatör Lig lideri Nilüfer Belediye Spor ile karşılaşacaklarını 
belirterek tüm taraftarları bu önemli maça davet etti. 
 
‘EN ÖNEMLİ MAÇIMIZA ÇIKACAĞIZ’ 
Bölgesel Amatör Liginde şampiyon olacaklarını belirten Yalova Yeşilova 
Spor Kulübü Başkanı Oruç,’ Bizler Hendek Spor deplasmanından 3 puanla 
döndük. Biz inanıyoruz ki Bölgesel Amatör Liginde şampiyon olacağız. 
Biz inanıyoruz ki ilimizi 3. Ligde temsil edeceğiz. Bu inançlı yolumuzda 
en önemli destekçimiz, taraftarlarımızdır. 2024 yılının ilk maçını, bizim 
için en önemli maçlardan biri olan Nilüfer Belediye Spor ile oynayacağız. 
Bu maçta taraftarlarımızın desteğini bekliyoruz. 2024 yılı, bizim senemiz 
olacak.’ İfadelerine yer verdi.
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B A Ş K A N  YA L Ç I N  O R U Ç  ‘ B İ Z  İ N A N D I K ,  B A Ş A R A C A Ğ I Z ! ’B A Ş K A N  YA L Ç I N  O R U Ç  ‘ B İ Z  İ N A N D I K ,  B A Ş A R A C A Ğ I Z ! ’



M. Hadi TONAROĞLU

İcradan emekli Ömer ile JETONLAR komedi ikilisi olarak Yalova’da sahne alıyoruz… 70’lerin başı gibi…Vakit yeni gece olmuş… Sıcak bir yaz akşamı…Akasyapark’a 
girmek üzereyiz. Programımız var. Arnavut dondurmacının önü…Bir çınar ağacı cadde aydınlatmasını gölgelemiş…Ömer’de bende henüz tıfılız…“Şen ola 
düğün, şen ola” türküsünü değiştirip Demirel ,Ecevit , Türkeş, Erbakan’a uyarlayıp hiciv yapıyoruz. . 80’e daha çok var ama , ortam gergin.. Darbenin ayak izleri 
görünüyor gibi bir dönem..Benim elimde davul , Ömer’in elinde trompet . Tam gazinoya gireceğiz ; ışığı gölgeleyen ağacın arkasından devasa bir şey çıkıp 
önümüzü kesti !Durakaldık !

O devasa şeyden bir ses çıktı.. Daha doğrusu o bir ses değildi.. Sanki gök gürültüsü idi !“ Siz Alpaslan Türkeş beyefendi ile alay mı ediyorsunuz ?”Ömer’le 
ikimiz altımıza yaptık yapacağız….Kısa ve öz kem-küm diyerek savuşturmaya çalışırken , bu sefer şimşekler çakar gibi bir takviye ile yine gürledi : “ Kırarım 
bacaklarınızı !”O gece , bu olaydan sonra sahne alıp milleti nasıl güldürdük hatırlamıyorum…“ Şen ola düğün , şen ola”yı söyledik mi onu hiç hatırlamıyorum..
Şimdi anlıyorum ki o on dakika 72 yıllık hayatımdan silinip gitmiş….Otuz binlik Yalova’da muhakkak ki tanıyorduk da; hiç yakından muhatap olmamıştık o 
zamana kadar..Ben o tıfıl halimle CHP Yalova İlçe gençlik kollarındaydım..O ise Milliyetçi Hareketin militan gençliğinin ülke çapında temsilcisi olmuştu…CHP’de 
Deniz Baykal nasıl hırçındı bilirsiniz. Ama YAŞAR OKUYAN’ın hırçın siyasi yapısı yanında rahmetli Baykal’ın ki Kül Kedisi masalı gibi kalıyordu….Dayısı TURHAN 
KOÇAL ile başlayan , siyasi hayatı ile uzunca bir süre ülke siyasetine damga vurmuş bir adamdı Okuyan..Benden iki yaş büyüktü…. Yani aynı jenerasyon Yalova 
gençlerindendik o zamanlar için.En büyük siyasi mücadelesini hayatı boyunca demesem de , son zamanlarına kadar baba ocağında yaptı. Çünkü aynı baba, 
aynı anneden olma kardeşi Arif sıkı bir komünist idi.O Arif ki ; mahkeme ile soyadını değiştirip Sovyet ekim devriminden esinlenerek EKİM yaparak abisi Yaşar 
OKUYAN’ı protesto etmişti.

Rahmetli Arif ’de çok ve donanımlı alt yapısına dayanarak konuşurdu…Yaşar-Arif tartışmalarında hep yanlarında olmak istemişimdir ama bir türlü kısmet olmadı .
O kadar eski tanışlığımıza rağmen , Okuyan ile Çalışma ve Sosyal Güvenlik bakanı olduktan sonra samimiyetimiz başladı… 99 depremi ile de bu dostluğumuz 
zirve yaptı.Solcu olmama rağmen , biri merkez sağdan , diğeri milliyetçi kanattan iki sağ tandanslı politikacı benim hayatımda büyük yer etmiş ve şaşkınlık 
yaratmıştır.Biri SÜLEYMAN DEMİREL , diğeri ise dostum YAŞAR OKUYAN…Benim gibi bir ECEVİT solcusu için çok sürpriz olan bir edinimdi bu düşüncelerim.
İlki Süleyman DEMİREL idi.Rahmetli DEMİREL ile onun yasaklı olduğu dönemde Tuzla’daki villasında bir ropörtaj ile başlayan dostluğumuz , Güniz sokaktaki 
evine kadar devam etti.Diğeri de , yukarıdaki hikaye ile başlayan tanışlığımız ve dün vefat edene kadar süren dostluğumuz çerçevesinde ki YAŞAR OKUYAN..
Bir CHP’li olarak yıllarca DEMİREL ve OKUYAN’a karşı siyasi düşünceler yaşadım..Yeri geldi ikisinden de nefret ettim siyaseten..Ama ne zaman ki Demirel ile 
Tuzla’daki villasında tanıştım…Ne zaman ki ANAP döneminden itibaren YAŞAR OKUYAN ile tanıştım..İkisi hakkında tüm fikirlerim değişti..Çünkü onlar artık 
SİYASETÇİ değil , DEVLET ADAMI olmuşlardı benim indimde…Ülke ne zaman seçim dönemine girse , Okuyan hep telefonun ucundaydı.. Yalova için tabii ki..
Adaylar kim ?… Bana göre şansları ne ? soruları ile tartışır dururduk…Bana hep kuzeni Yakup KOÇAL’ı sorardı. “ Aday olacak mı?” diye.. Bende “ Olursa ne olacak 
ki ?” diye cevap verdiğimde “ O aday olursa bende olacağım “ diye kükrer ve kahkaha atardı !“Yakup ile niye böylesiniz ?“ diye sordum birgün . Ve cevapladı .
İlk defa şimdi açıklıyorum. Dedi ki :“ Hadi’ciğim ; Yakup eğitimi ile , genel kültürü ile , aile yapısı ile , hatta zekası ile benim ülke siyasetine hediye edeceğim 
kapasitede biridir. Ve ben onu yetiştirmek , tüm tecrübelerimi aktarmak , onu Ankara’ya taşımak idealindeydim. Ama maalesef o yanındakilerin “ Biz ne oluruz 
?” korkusu ile onun üzerinde yarattığı baskılarla , ülke çapında bir siyasetçi olmaktansa , küçük Yalova şehrinde siyasetçi olmayı tercih etti. Etmekle kalmadı, 
beni de kendine rakip gördü. Ama unuttu ki , ikimizde , o oğlu olarak , ben ise yeğeni olarak TURHAN KOÇAL’ın talebeleri idik .”

Son olarak yüz yüze , 14 Mayıs seçimleri sonrası yeni seçilen Yalova CHP milletvekili Tahsin Becan’ın yerel ofisinde karşılaştık .Ben aşağıda sigara içiyordum. 
Yola bir araba park etti. İki koruma polisi eşliğinde Yaşar OKUYAN arabadan indi. Üzerinde Türk mavisi ceketi ve bayrak rengi kravatı vardı .O dev cüssesi ile 
oldukça zor yürüyordu. .Sarıldık öpüştük…Hala kükrer gibi konuşuyordu..Korumasının elinde TBMMlogolu iki paket vardı. Korumasına rica edip arabadan bir 
paket daha getirip bana vermesini söyledi. Ve ekledi : “ Hadi bey çikolatayı çok sever. Ona da vermezsem kafayı bana takar “ diyerek kahkaha attı.Oturduk. 
Hasbıhalde bulunduk… Ülkenin geleceğini , Becan’ın olası performansı hakkında tahminlerimizi paylaştık…Bir saat kadar sonra tekrar arabasına binip gitti..
Sosyal medyadan takip ettiğimde hastane süreci başlamıştı artık. Yine de bir-iki telefon görüşmesi yaptık… Artık sesindeki kükremesi de kalmamıştı.. Moralini 
yüksek tutuyordu , herşeyi tahmin ediyor olmasına rağmen…Ve bu sabah malum haberi aldım… Üzüntüm yüksek..Yalova gerçekten kendisi için çırpınan bir 
siyaset , bir devlet adamını kaybetti…Önce ailesi ve yakınlarının , sonra da biz Yalova’lıların başı sağolsun.Nur içinde yat dostum…Saygılarımla

DEVLET ADAMI YAŞAR OKUYANDEVLET ADAMI YAŞAR OKUYAN

Emre Can KAZMALI

Yeni bir yıla girdik..  Öncelikle siz değerli okuyucularımızın ve milletimizin yeni yılını kutlar, sağlık, mutluluk, huzur ve barış dolu bir yıl geçirmenizi temenni ederim. 
Asgari ücretin 17 Bin 2 TL olarak açıklanmasının ardından başta üç harfli marketlerde etiket değiştirmeler başladı.Ardından ‘yavaş yavaş güncellemeler’ başladı. Aaaa 
bu arada müjdemi isterim! Şans oyunları, at yarışı gibi oyunlarda vergi indirimine gidildi.. Yok canım biz sizi şans oyunlarına teşvik etmek istemiyoruz.. Bakalım klasik 
mesajlarda olan ‘Hoş geldin 2024’ yazıları gerçekten hoş mu olacak göreceğiz!Neyse dönelim konumuza..

Gündem yerel seçim..Yerel seçimlerin yaklaşmasıyla birlikte gözler tamamen Ak Parti’ye çevrildi.Malum aday adaylık süreci artık geri planda kaldı. Ak Parti’de Belediye 
Başkan Adaylarının bu hafta açıklanması bekleniyor.Yalova’da Ak Parti’nin Belediye Başkan Adayı özellikle gençlerle ikili ilişkileri sıkı olan, esnaf ve vatandaşın her daim 
yanında olan mevcut Belediye Başkanı Mustafa Tutuk olacaktır. Çiftlikköy’de ise Muğlim Bağatar veya Ali Murat Silpagar’ın aday gösterilmesine kesin gözle bakılırken, 
ilin en çok merak edilen yeri Altınova’da ise mevcut Belediye Başkanı Dr. Metin Oral tekrar aday gösterilecektir. Altınova’nın beldeleri arasında Kaytazdere Belediye 
Başkan Adayı Ercan Reyhan olurken, Subaşı’nda ise Ak Parti’nin en önemli silahı Mustafa Yurt’un veya beldede vatandaş ile içiçe olan Kenan Dağaşan’ın Subaşı Belediye 
Başkanlığına adaylığının açıklanması kaçınılmaz olur.

Tavşanlı’da ise detaya çok inmeye gerek yok.Ak Parti kuşkusuz mevcut Belediye Başkanı Mücahit Kaçar ile yola devam edecektir. Bunun en önemli sebebi ise Başkan 
Kaçar’ın halkla ikili ilişkilerinin iyi olması, beldeye yapılan önemli hizmetler ve projelerin olmasıdır. Belde de kısa süre önce başlayan alışveriş merkezi ile birlikte önemli 
yatırımların başlayacağının da sinyalini veren Tavşanlı Belediye Başkanı Mücahit Kaçar, Ak Parti’nin tercihi olacaktır.Ağustos ayında Ak Parti İl kongresinin de olması 
nedeniyle, bu seçim tüm belediye başkanlarının seçimi gibi gözükse de aslında bu seçim Ak Parti Yalova İl Başkanı Umut Güçlü’nün seçimidir..Bakalım İl Başkanı Güçlü, 
yerel seçimlerde ‘nokta atışı adaylar ile’ seçimden istediğini alabilecek mi?Bekleyip, görelim.

‘YALOVA BENİM KENTİMDİR’
GEeçtiğimiz günlerde Yalova kamuoyunun gözünü kapattığı, Yalova Garden A.Ş. sahasında bulunan Tarım İşletme Genel Müdürlüğünden alınan ve ‘Atatürk ve Çocuk 
Müzesi’ olarak kullanılan alanın, ‘müze müdürlüğüne’ çevrildiğini yalovacizgi.com haber portallarımızda ve sosyal medya hesaplarımızda gündeme getirdik.‘Yalova 
Benim Kentimdir’ diyen Mustafa Kemal Atatürk’ün Yalova’sı bu mu olmalıdır? Bizler hala Yalova Müze Müdürü Ali Sinan Özbey’den bir açıklama bekliyoruz. Tabi açıklama 
yapılırsa.. Olur ya Müdür Bey kamuoyunu aydınlatma adına bir açıklamada bulunursa bizlerde yalovacizgi.com haber portallarımızda açıklamaya yer vereceğiz.Ben 
bu sütunlardan Yalova halkını ‘Atatürk ve Çocuk Müzesini’ gezmeye davet ediyorum..  Atatürk ve Çocuk müzesini bulabilecek misiniz?‘Yalova Benim Kentimdir’ diyen 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün emanetlerine böyle mi sahip çıkacağız?Kaldı ki T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığının web sitesinde ise Atatürk ve Çocuk Müzesinin olduğu 
belirtilmektedir. Bu konunun üzerine gitmeye devam edeceğiz..Sağlıcakla kalın..

HOŞ MU GELDİN 2024? / PERDE ARKASIHOŞ MU GELDİN 2024? / PERDE ARKASI

Erol TATAR

Yalova’nın ilk imar planını Gazi Mustafa Kemal Atatürk, Avusturyalı bir mimara, 1930 yıllarda hazırlatmış. O zamanlar Yalova 2, 3 bin nüfuslu bir küçük kasaba 
imiş. Tabii o günden bu günleri kestirmek çok zor.1970 yıllarda başlayan ,hızlı yapılaşmaya,o günki imar planları cevap vermemiş. Böyle olunca kat artışları ve 
yeni imar alanlarının , imara açılması gerekmiştir. 

Ben 1984 yılında ,Yalova’da serbest mimar olarak çalışmaya başladım. O yıllarda ,Yalova’nın nüfusu Türkiye’de en hızla artan ilçelerden biriydi. Tabii bu hızlı 
nüfus artışı sonucu yeni imar alanları gündeme geldi. İlk gelen yerlerden biri ,bu gün Adnan Menderes mahallesinin ,sınırlarını oluşturan Hacı Mehmet ovası 
oldu. O dönem belediye başkanı olan, rahmetli Cengiz Koçal yönetimi zamanında bu büyük alan ,imara açıldı.Çocukluğumuzun elma bahçeleri ,olan bu ova 
bir anda inşaatçıların ve kooperatifçilerin gözdesi oldu. Bunun sonucunda hızlı bir yapılaşma ve yeni bir mahalle oluştu.1999 depreminde ,en büyük tahribatı 
alan , ulusal basının gündeminden düşmeyen Hacı Mehmet ovası ,büyük bir yıkıma uğradı .yüzlerce bina yıkılırken , binlerce insan hayatını kaybetti.Hacı 
Mehmet ovası, hayalet bir kente dönüştü. Sonrasında Yakup Koçalın ,başkanlığı döneminde önçe 2 kat imar verilen ,bu alan Barboros binici Başkan döneminde 
3 kata çıkarıldı.Şimdilerde modern bir şehircilik anlayışı ile yeniden inşa edilen Adnan Menderes mahallesi bu bölgededir.Geçmişten ders almadan geleceğe 
yönelmek mümkün değildir. 1999 deprem öncesi yapılan, yapıların büyük çoğunluğu, betonarme ömürlerini doldurmuştur. Bu durumda olan ,binlerce bina 
Yalova’da mevcuttur. Bu binaların yeniden yıkılıp , yenilenmesi gerekmektedir. Bunun anlamı ,bir an önce kentsel dönüşüm yapmaktır. 99 Marmara depreminin 
üzerinden ,25 yıla yakın bir süre geçmesine rağmen , bu konuda ,Yalova’da hiç bir adım atılmamıştır.Uzmanların sıklıkla söylediği ,İstanbul depremi , Marmara’dan 
geçen fay hattında meydana gelecektir . 

Bu deprem yalovayıda etkiliyecek, eski binaların ,büyük bölümünün yıkılmasına neden olacaktır.Buda binlerce insanımızın ölümü demektir. Hükümet bu konuda 
yavaş hareket etmekte olup, vatandaşa faizsiz yada düşük faizli kredi vermemektedir. Belediyelerin bu konuda hamasi söylemleri bırakıp , somut adımlar atması 
gerekmektedir. Bu işin çözümü bu gün İçin kat artışı ve parsel bazında imar verilmesi gibi gözüküyor. Yalova belediyesi mevcut binalarda, kentsel dönüşüme 
girmesi halinde ,aynı katları vermek için Meclis kararı almıştır. Bu olumlu bir karar olmasına rağmen ,yeterli değildir. Yeni seçilecek Yalova merkez ve ilçe 
belediye başkanlarına bu konuda büyük görevler düşmektedir.Yalova belediye başkanı ,sayın Mustafa tutuk , belediyeye ait bir kentsel dönüşüm ofisi açmıştır. 
Ama bu ofisin bu güne ,kadar somut bir uygulaması malesef olmamıştır.Artık bu konuda somut adımlar atılmasını yeni seçilecek belediye başkanlarından 
bekliyoruz.Bu konunun beklemeye tahammülü yoktur.

BEKLENEN DEPREM TEHLİKESİBEKLENEN DEPREM TEHLİKESİ
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Yalova Belediyesi’ne ilişkin yürütülen dava sonuçlanırken eski Başkan 
Yardımcısı Halit Güleç, üzerine atılan zimmet ve evrakta sahtecilik 
suçlarından beraat etti. Halit Güleç; “4 yıl sonra olsa da adalet tecelli etti 
ve suçsuz olduğumuz ortaya çıktı. Bu siyasi operasyonu tertipleyenlerin 
yaptığı belediyenin parasını yediler algı operasyonu da bizzat yüce 
adalet tarafından çökertildi” dedi. 38 sanığın yer aldığı 2020 yılında 
başlatılan Yalova Belediyesi davası sona erdi. Eski Başkan Yardımcısı 
Halit Güleç zimmet ve resmi evrakta sahtecilik suçlarından beraat 
etti. Güleç’e irtikap suçunda 4 yıl 2 ay, görevi ihmal suçundan da 2 yıl 
1 ay ceza verildi.

Konuyla ilgili yazılı açıklama yapan Halit Güleç, “2020 yılında yapılan 
siyasi bir operasyon sonrasında görevlerimizden uzaklaştırıldık. Haksız 
yere 19 ay ailemden uzak cezaevinde kaldım. İlk gün ne dediysem 
bugünde aynı şeyi söylüyorum alnım ak başım dik. 4 yıla yakın bir 
zaman geçti. Bize bu siyasi operasyonu yapanlar bize zimmetle, 
hırsızlıkla suçladı. Ama yüce adalet dedi ki belediyenin çalınan tek 
kuruşunun dahi Halit Güleç’le bir ilgisi yok. Düzenlenen hiçbir evrakla 
alakamızın olmadığı da açığa çıktı. Adalete hep güveniyorum dedim. 
Adalet geçte olsa bugün tecelli etti ve aklandık.” diyerek şöyle devam 
etti.

“3 bilirkişi raporunda da yer almasına rağmen, belediyenin her 6 ayda bir müfettişlerce denetlendiğini ve bunun tespit edilemediğini belirtmemize rağmen zimmeti önleye-
mediğimiz için ihmalden 2 yıl 1 ay ceza aldık.Gerçek suçlu olduğu ispatlanan kişinin bizi de söylemleriyle bu işin içine çekmek için söylediği bir söz nedeniyle irtikap yaptığımız 
düşünülerek 4 yıl 2 ay cezaya çarptırıldık. 4 yılın sonunda bu tarz şeylerin olmasını zaten bekliyorduk. Önümüzde istinaf mahkemesi süreci var. Bu süreçten de alnımızın akıyla 
çıkarak tüm suçlardan beraat edeceğime inancım tam. Çünkü ben çiğ yemedim.”

Güleç açıklamasında ayrıca “Yalova halkı bize inandı güvendi. 2014 ve 2019 yıllarından oylarıyla görev verdi. Onlara her zaman layık olmaya çalıştık. Yalova halkı Halit Güleç’in 
böyle bir suçun içinde olduğuna zaten ihtimal vermedi. Ben bu süreçte bize inanan güvenen herkese sonsuz teşekkür ediyorum.31 Mart 2024’te yapılacak yerel seçimler için 
çıktığım yolda artık daha da emin adımlarla ilerleyeceğimden kimsenin şüphesi olmasın. Yargıda adalet tecelli etti. Şimdi 31 Mart’ta sandıkta adalet tecelli edecek ve Yalova halkı 
siyasi rantçılara gereken cevabı verecek.” dedi.




